

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TECHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / Monthly (started in 1964), China -

第 51 卷 总第 554 期, 2023 年第 10 期 (2023 年 10 月) 目录
Vol. 51 No.10 (Serial No.554) October 2023 DIRECTORY

目 录-DIRECTORY-

7X75 系列铝合金的发展与展望

Review on research progress of 7X75 series aluminum alloys

铝合金铸锭孔隙辨识及孔隙率测定方法

Identification and determination of aluminum alloy ingot porosity

均匀化退火工艺对 **Al-Zn-Mg-Cu-Zr** 高强合金第二相的影响

Effect of the homogenization annealing process on the second phase of a high-strength Al-Zn-Mg-Cu-Zr alloy

铸轧坯料生产 **8079** 铝合金双零箔工艺控制要点

Process control points of 8079 aluminum alloy double-zero foil produced with cast-rolled stock

铝热轧带材表面振纹产生的原因与改善措施

Cause of surface chatter marks of aluminum hot rolled strip and improvement measures

7136 铝合金带板挤压有限元模拟

The finite element simulation of 7136 aluminum alloy sheet

冷轧加工率对 **5052-O** 铝合金板材组织和力学性能影响

Effect of cold rolling reductions on microstructure and properties of 5052-O aluminum alloy sheet

泡沫铝填充结构改善汽车低速碰撞耐撞性研究

Study on improving vehicle crashworthiness of low-speed collision with aluminum foam filling structure

7A04 铝合金球铰失效分析

Failure analysis of 7A04 aluminum alloy spherical hinge

异种铝合金零倾角搅拌摩擦焊接头组织性能研究

Study on microstructure and properties of zero-inclination friction stir welding joints of dissimilar aluminum alloy

国家标准《铝及铝合金箔》述评

Review of the national standard "Aluminum and Aluminum Alloy Foils"

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: laft.paperopen.com, E-mail: qhjjgs@163.com

* **Lw** 中外文献推荐 / **Lw** Recommended journal articles from China and abroad